

Dagsorden til d 23-10-2024

Her er den foreløbige dagsorden til mødet, hvis i har noget der skal med på mødet udover godt humør, så skriv lige til mig.

Dagsorden:

1: opfølgning på afdelingsmødet.

2: Næste års møde, hvornår og hvorhenne?

2a: socialt arrangement?

3: Foreningskonto status.

4: Markvandringsdato

5: Varslingsbreve

6: Hæk ved indkørsel til Præstegårdsmarken

7: Gårdhave miljø i Præstegårdsmarken (præmis)

8: Evt.

Tilstede: Gitte og John.

Referent: John.

Referat.

1: Jeg orienterede om at jeg efterfølgende havde snakket med begge beboer, som havde stillet spørgsmål på vores afdelingsmøde.

2: Næste års afdelingsmøde er sat til at være d.23-9-2025 kl 17 i Velling forsamlingshus, skal lige have ringet til forsamlingshuset først, før det er officielt.

2A: Vi snakkede om et arrangement for beboerne her til foråret når alt julehalløjet er overstået, Gitte vil gerne stå for det og vil komme med 2-3 forslag inden året er omme, hvor det eventuelt kunne afholdes.

3: Der blev gjort rede for kontoen og status, p.t.

4: Markvandningsdatoen bliver næste Onsdag, d. 30-10-2024 kl 14, administrationen spurgte om vi kunne starte i Kirkebyen i stedet for Præstegårdsmarken og det sagde jeg at det kunne vi godt.

Vi snakkede også om belægningen i Præstegården og vi hævder til at hvad der kan "repareres" skal repareres, i stedet for at flå alt op og lægge nyt, selv om at det ikke er i udu, det er både en holdbar og en billigere løsning for afdelingsøkonomien, men vi tager det nok på vandringen, ellers må vi holde et "besigtigelses møde" og gennemgå det mere minutiøst.

5: Vi besluttede at vi ikke ville bede om en Ekstraordinær general forsamling, så administrationen kunne komme og forklare den pludselige lejeforhøjelse, som vi på ingen måde var blevet adviseret om.

Bo har beklaget fejlen og dette accepterer vi.

6: Vi hævder til at sætte et skilt op ved indkørslen til Præstegårdsmarken der indikerer vores numre og adresse og boligselskab.

7: Vi aftalte et møde kun omhandlende gårdhave miljøet i Præstegårdsmarken, når vi havde lidt flere konkrete ting at forholde os til, men små træer i formation, kunne være en ide, vi fik ikke helt fastlagt en præmis for projektet, men det tager vi på mødet næste gang.

8: Hyggelig snak om alt muligt 😊